
Høringssvar fra beboerrådsformand Glesborg, Stella Byrgesen Nielsen 

 

Stella bekræfter, at der er sket store forbedringer i kvaliteten og mængden af tilbudte sociale 
aktiviteter, efter de nuværende medarbejdere er trådt til. Det mærkes, at personalet kan og vil 
beboerne og har kompetencerne til at løfte opgaven. Stella mener dog, at der er mangler i 
personalets viden om arbejde med senhjerneskadede borgere. 

Stella gør opmærksom på, at der udenfor de bemandede timer er meget ensomt på stedet, da der 
ikke er ressourcer i beboergruppen til at arrangere og gennemføre aktiviteter. Stella giver udtryk for, 
at det vil gavne fællesskabet, hvis der blev arrangeret flere aktiviteter og dagsture, så beboerne har 
fælles oplevelser som de bliver rystes sammen af og som de kan mødes og tale om i de ubemandede 
timer. 

Stella ser frem til at Glesborg får en bus, så der igen kan tages på dagsture med flere beboere end 
det er muligt i øjeblikket. 


